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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 7/2015. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. április 14-
én 16.45 órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Művelődési Ház klubhelyisége Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett képviselő 
  Szabó Imre képviselő 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
   
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
   
Lakosság részérő jelen van 4 fő. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontot 
tárgyalja meg.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Törvényességi felhívás alpolgármester megválasztásának elmulasztása miatt, 
alpolgármester választás 
 
 
1. Törvényességi felhívás alpolgármester megválasztásának elmulasztása miatt, 
alpolgármester választás 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Április 9-én kértem a képviselőket egy megbeszélésre, 
hogy lépjünk ebben a témában, mert fél év eltelt és lassan büntetési kategóriába kerülünk. 
Szabó Imre személyéről van szó, én változatlanul Őt támogatom. Igazán, végig beszéltük ezt 
a dolgot, én szerintem nem mondtak olyan érvet, amivel nem lehetne őt támogatni. Jelen 
pillanatban is az én alpolgármester jelöltem Szabó Imre, ennyit szeretnék mondani. Nem 
tudom, hogy kinek van hozzáfűzni valója? Mehet a szavazás? Kérem az Ügyrendi Bizottság 
elnökét, hogy a szavazást bonyolítsuk le, szünetet rendelek el. 
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Szünet 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérem a titkos szavazást lebonyolító Ügyrendi Bizottság 
elnökét, hogy ismertesse a szavazás eredményét. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: A titkos szavazás rendben zajlott. Ismertetem a szavazás 
eredményét. Az urnában található szavazólapok száma 5 db, az érvényes szavazólapok száma 
5 db. A Szabó Imre alpolgármester jelöltre leadott igen szavazatok száma 2 db, nem 
szavazatok száma 2 db, tartózkodás 1 db. Így alpolgármestert ismételten nem választott a 
testület. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal 1 tartózkodás 2 ellenszavazat mellett meghozza az 
alábbi 
 
53/2015. (IV. 14.) Kt  

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
– titkos szavazás során – az alpolgármester személyére tett 
javaslatot nem fogadja el. 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Annyit kérnék jegyzőkönyvbe venni, hogy ettől kezdve, 
ettől az időtől kezdve sem anyagi se erkölcsi felelősség……. Illetve azt akarom mondani, 
hogy ettől kezdve a testületé az anyagi és az erkölcsi felelősség ebben. Mert a hivatal büntetni 
fogja a települést. Ennyit tudok mondani, és ezt kérem jegyzőkönyvbe venni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Had kérdezzem meg, hogy miért a képviselő-testületé? 
Polgármester Úré ugyan úgy, mint a testületé. A törvény ellentmondásos ennyi szintén a 
jegyzőkönyvhöz legyen írva, mert én úgy gondolom, hogy a törvény ellentmondásos. A 
Polgármester Úrnak megadja azt a jogot, hogy jelöljön, a képviselő-testületnek azt a jogot 
adja, hogy válasszon. Mindegyikünk él a jogával, tehát akkor nem értem miért lenne a testület 
a felelős, ha valamilyen büntetés van. Polgármester Úr jelöljön mást, meg látjuk, hogy akkor 
mi fog történni. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi én világosan kifejtettem az érveimet, hogy a jó 
működés miatt, hogy jól működjön a dolog. Azt gondolom, hogy elég sokat beszélgettünk a 
múltkor róla. Elég régóta vagyok polgármester, azt gondolom, hogy egyértelmű a törvényben, 
én tehetek javaslatot alpolgármesterre. Úgy gondolom, hogy ennyi bizalmat kellett volna 
szavazni a testületnek a polgármester felé. Ezt mindenféle bántó dolog nélkül mondom. Ez 
lett volna a minimum elvárás, ezért kértem én, hogy ettől kezdve én nem tudok mit csinálni, 
nincs mozgásterem. Ezért kértem, semmi másért. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem tudom miért nincs mozgástered? Ugyan úgy működik 
tovább a testület, az SZMSZ-ben meg van a helyettesítő……. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincs helyettes! 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó akkor egyelőre vagyunk így. Én elmondtam az én 
véleményemet, az összejövetelen is elmondtam a véleményemet. Kettőnkön áll a vásár, a 
képviselő-testületen és rajtad. Én úgy gondolom! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem tudok mit mondani! 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Van egy jogszabályi kötelezettség, amit a képviselő-testületnek 
illetve a polgármesternek teljesíteni kell. Volt egy egyeztetés a képviselő-testület és a 
polgármester között, hogy egyezség jöjjön létre, volt lehetősége elmondani a képviselő-
testület tagjainak, hogy miért nem értenek egyet a polgármester által javasolt személlyel. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én úgy gondolom, hogy nem hangzott el semmi olyan 
érv, se erkölcsi se egyéb vonalon, ami kizárná Szabó Imrét ebből a dologból. Nem azért 
jöttünk ide meg nem akarok………Elfogadom, kész! Azért mondtam jegyzőkönyvbe, nincs 
mozgásterem! Van még hozzászólás? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Annyi, hogy képviselő-testületi tagoktól indokolás arra 
vonatkozólag, hogy miért nem fogadja el a polgármester által javasolt személyt az még nem 
hangzott el. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én elmondtam, amikor összejöttünk, hogy egyelőre nem 
tartjuk az Imrét alkalmasnak, hogy alpolgármester legyen. Sem közigazgatási, sem képviselői, 
sem vezetői gyakorlata nincsen. Ennyit mondtunk. Részünkről nem érv, hogy a polgármester 
úr azért javasolja az Imit, mert Lábdi. Mindenki egyformán képviseli az egész települést. Mert 
ha erről lenne szó, akkor azt mondjuk, hogy jó az Imre az alpolgármester, a képviselő-testület 
meg nem szavaz meg semmit Lábdinak, hanem mindent Tördemicnek, akkor működik a 
testület? Nem működik úgy, ahogy kell! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Hát annyit, hogy senkinek nincsen alpolgármesteri gyakorlata 
négyünk közül. Elmondtam már múltkor is. Sándor te akkor annyit tettél hozzá, hogy 
elviccelném a döntéseimet. Én úgy gondolom, hogy 20 éves korom óta magam döntök, 
fölneveltem egyedül egy gyereket, létezem, működöm. Tudok komoly és felelősség teljes 
döntéseket hozni. Csak ennyit szerettem volna mondani. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Elmondtad. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó! Más nincs? Akkor az ülést bezárom. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 16.55 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

 polgármester            jegyző 
 
 


